
 
 

 
Svenska Stövarklubben 
 
Protokoll 241020 
 
Styrelsemöte 14/2024 
 
Närvarade: Rolf Karlsson, Henrik Mårts, Göran Johansson, Thomas Larsson, 
Thomas Eriksson, Markus Enstedt, Leif Lundholm, Anna Green. 
Anmält förhinder: Marita Lithander. 
 
 
 
§137 Mötet öppnas 
Rolf hälsar oss välkomna och förklarar mötet öppnat. 
 
§138 Val av sekreterare 
I Maritas frånvaro väljs Anna till sekreterare. 
 
§139 Val av justerare 
Till att justera dagens protokoll väljs Thomas Larsson. 
 
§140 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns. 
 
§141 Föregående mötesprotokoll 
Vi går igenom mötesprotokoll nr 12 och 13. 
 
§142 AU-beslut 

a) AU beslutar att Jari Rahm är godkänd som ny domare för Jämtland/Härjedalens Stövarklubb. 
 
§143 Inkomna ärende/rapporter 

a) Vi diskuterar kring Ekelunds fond. Vi beslutar att få fatt i statuterna för att klargöra vad som 
en gång i tiden är bestämt. Thomas L. kollar med arkivet. Vi hoppas ha svar till nästa 
styrelsemöte. 

 
b)  Förtjänsttecken att dela ut på Nordiska Mästerskapet. Det har kommit in förslag från 

Dalarnas Stövarklubb. Styrelsen fattar beslut i frågan. 
 

c)  Västsvenska Stövarklubbens nedläggning. Vi bestämde att Thomas E, Thomas L. och Erling 
Buch träffas och pratar ihop sig. 

 
d)  Grundregler och organisationer inom Svenska Stövarklubben. Vi bestämmer att vänta till de 

nya stadgarna är insända. 
 



e)  Avtal med Tracker. Vi tycker fortfarande att Tracker kan ge oss ett bättre avtal. Rolf försöker 
diskutera fram ett bättre avtal. Vi får en pejl som pris till NM. 

 
f)  Flera klubbar informerar om svårigheter att få fatt i domare till KM/DM.  

 
§144 Rapport från utställningsansvarig – Thomas E 

a) Ansökan för utställningar 2026 har börjat komma in, det MÅSTE vara 30 mil mellan dessa. 
b) Ett resultat från en utställning ska annulleras av SKK, det har ännu inte skett. Thomas eller 

Göran kollar upp detta. 
 

§145  Rapport från kassören – Henrik 
a) Henrik har skickat in en ansökan till Naturvårdsverket. Detta gäller den kommande 

exteriördomar konferensen. Han har sökt bidrag på 400.000 kr. 
 
§146 Rapport från avelsansvarig – Göran 

a) Göran rapporterar om dystra siffror när det gäller antalet födda valpar i år. 
            Ännu i år är det Smålandsstövaren och Gotlandsstövare som har ökat i antal.  
            Dock vet vi att ett antal kullar väntas under hösten. 
            Göran har även jämfört med andra jakthundraser, Drevern minskar lite medan  
            hos Jämthunden ser man en minskning på 25-30%. 

b) Antalet jägare som löser jaktkort har också minskat. 
            På senaste Kennel Fullmäktige hade man uppe och diskuterade problemen 
            med vargen. Har man gjort något åt problemen?  
            Göran tar kontakt med lämplig handläggare på SKK. 
 
 
§147 Rapport från räv/regelansvarig – Thomas L 

a) Rävkommittén har inte haft något möte ännu. 
b) Nordkalotten är inställt. 
c) Det märks att jaktprovssäsongen är igång. Det kommer mycket frågor. 
d) Thomas uppmanar att fullmäktige tar mer ansvar när det gäller tilläggen i regelboken. 

 
§148 Rapport från medlemsansvarig/informationsansvarig – Anna 

a) Det är betydligt färre utskick till uppfödare nu. Det märks att valpsäsongen börjar avta. 
b) Olle B Häggqvist har skickat in statistik på antalet medlemmar i Stövarklubben de senaste 20 

åren. Anna delger övriga i styrelsen. Ska vi publicera Olles funderingar i Stövaren? 
 
§148 Rapport från IT-ansvarig – Leif 

a) Det kommer in väldigt lite frågor till supporten. För närvarande är allt lugnt. 
 
§149  Rapport från hemsideansvarig – Markus 

a) Markus vädjar till våra medlemmar att skicka in filmer som han kan lägga ut på vår YouTube-
kanal. 

 
§150 Övriga frågor 

a) Smålandsstövarföreningen har ett avgående avelsråd, Mats Nilsson. Han ersätts av Mats 
Johansson. 

b) I Jaktjournalen är inte avelsråden uppdaterade. Göran skickar ny lista på samtliga avelsråd till 
Anna, som i sin tur tar kontakt med Jaktjournalen. 

c) Leif berättar att han jobbar med en plattform för att kunna Live rapportera/sända våra 
jaktprov. Lite arbete återstår i skrivande stund. Till NM kommer detta att fungera. 



d) Protokollen från våra styrelsemöten behöver komma styrelsen till del i god tid innan nästa 
möte. 

e) Profilkläder till NM. Thomas E. kollar vidare och Anna beställer mössor. 
f) 29/11-1/12 går Nordiska Mästerskapet i Älvdalen. I samband med detta har vi det årliga 

fysiska styrelsemötet. Vi träffas på fredag eftermiddag. Vidare info kommer. 
 
§151 Nästa möte 
           Vi bestämmer nästa möte till 18/11 2024. 
 
§152 Mötet avslutas 
           Rolf tackar för idag och förklarar mötet avslutat. 
 
           Vid protokollet 
           
           Anna Green 
 
          Justerat 
 
 
          Rolf Karlsson                                                             Thomas Larsson 
 

 


